
 
 
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
(vragen ingevolge artikel 46 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de gemeenteraad) 

 

RG nr.:                                                                                                  (In te vullen door de raadsgriffie) 

Datum: 25 juli 2023 

Aan de voorzitter van de raad. 

Steller vragen: Mariska van den Hoogen – D66 Gennep 

Onderwerp: Onderwijshuisvesting primair onderwijs  

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

 
1. Op 10 januari 2023 heeft een overleg met de onderwijspartners in Gennep Zuid plaats 

gevonden. Vanuit de beantwoording van de technische vragen 1e trimesterrapportage komt 
naar voren dat samenvattend gesteld kan worden dat er draagvlak is om verder te verkennen 
waar onderwijspartners elkaar kunnen versterken en waar samengewerkt kan worden. Is er 
een verslag van deze bijeenkomst gemaakt? Zo ja, is dit een, door alle partijen, vastgesteld 
verslag en kunnen wij deze ontvangen? Zo nee, waarom is er geen verslaglegging? 
 

2.  Tijdens de besluitvormende raadsvergadering van van 10 juli jl. gaf de portefeuillehouder aan 
dat bij het opstellen van de opdracht voor het voor het Integraal huisvestingsplan in de offerte 
aanvraag duidelijk verwerkt zit dat er rondom Gennep-Zuid nog een speciale opgave is omdat 
daar een integraal vraagstuk ligt. Graag ontvangen wij de definitieve aanbestedingstukken. 
Daarnaast zien we nog niet dat deze gepubliceerd is op Tendernet terwijl dit volgens de 
planning 6 juli zou zijn. Wanneer is de aanbesteding nu gepubliceerd?  

 
3. Ook tijdens deze vergadering heeft D66, in reactie op de motie van ELsss rondom de 

huisvesting van basisschool de Ratel, de suggestie gegeven dat het pand aan de Stiemensweg 
175 ook een goede locatie voor de Ratel zou kunnen zijn. Hier werd door de fractie van ELsss 
op gereageerd dat dit al besproken was en dit voor de bestuurder en het personeel absoluut 
geen optie was. Heeft hier op bestuurlijk niveau reeds een gesprek over plaatsgevonden? Zo 
ja, wanneer heeft dit gesprek plaatsgevonden, wat was het resultaat van dit gesprek en is 
hiervan een gespreksverslag? 

 
4. In grote lijn zijn we in de achterliggende periode als raad meegenomen in het verloop van het 

proces rondom de huisvesting van Mikado. Graag ontvangen wij de exacte tijdslijn sinds de 
besluitvormende raadsvergadering van 19 december tot aan heden zodat we ons een beter 
beeld kunnen vormen van hoe het proces tot op heden gelopen is. 

 
5. We hebben vernomen dat er op maandag 17 juli een overleg met de bestuurders van 

Invitare, Lijn83 en PuntSpeciaal heeft plaatsgevonden waarbij ook de portefeuillehouder en 
de onderzoeker van het externe onderzoeksbureau aanwezig was. 

a. Waarom heeft de portefeuillehouder ervoor gekozen om geen ambtelijke 
ondersteuning bij dit gesprek aanwezig te laten zijn? 

b. Hoe heeft verslaglegging van dit gesprek plaatsgevonden en wanneer kunnen wij 
deze als raad tegemoet zien? 

 



 
 
 

6. Tijdens de vertrouwelijke bijeenkomst op 26 juni is er een toezegging gedaan aan de heer 
Brouwers van Rood Groen Lokaal om de inhoudelijke kostenramingen te ontvangen van de 
verbouwing van de Stiemensweg 175. Deze hebben we tot op heden als raad niet mogen 
ontvangen. Graag zien wij deze alsnog tegemoet. 
 

7. Wat zijn de mogelijke financiële opbrengsten van de locatie Stiemensweg 175 bij verkoop in 
de huidige staat, verhuur of verkoop in verhuurde staat? 

 
 
Ondertekening en naam, 
 
Mariska van den Hoogen 
Fractie D66 Gennep 
 

 




